



YOUTH LANGUAGE CLASSES (2:00 – 3:50 PM)

Tuition for all youth language classes is **\$195 per child** per semester. An additional annual course materials fee will apply, ranging from \$20 to \$80, depending on the language class and textbook. See *Course Material Fees – Language Classes 2017-2018*.

OPTIONAL: Students enrolled in a youth language class may enroll in a youth culture class (4:00 – 4:50 pm) of their choice for no additional tuition. See *Youth Culture Classes 2017-2018* for available options.

PARENT & TODDLER CLASS (4:00 – 4:50 PM) - Tuition for this 1-hour class is \$90 per child per semester. A parent or guardian must participate with the child.

YOUTH CULTURE CLASSES (4:00 – 4:50 PM)

Tuition for students enrolling in only a youth culture class (no enrollment in a youth language class from 2:00 – 3:50 pm) is **\$90 per child** per semester. Additional fees and required materials apply to the following classes:

Arts & Crafts I and II: \$15 materials fee per semester, paid at time of registration (non-refundable).

Chinese Painting: Students must purchase their own painting supplies. Instructor will provide information in class.

Chinese Yo-yo: Students must bring their own Chinese yo-yo (diabolo).

Martial Arts: Students must purchase their own white uniform. Instructor will provide information in class.

ADULT LANGUAGE AND CULTURE CLASSES (TIMES VARY)

Tuition and additional fees for adult language and culture classes are list below.

CLASS	TIME	TUITION	ADDITIONAL FEES / NOTES
Introductory Chinese	4:00 – 4:50 pm	\$90	Textbooks / workbooks purchased independently by student. For more information, see http://www.chineseschoolsj.org/adult-chinese-classes.html .
Accelerated Chinese	4:00 – 4:50 pm	\$90	
Basketball	2:00 – 3:50 pm	\$30	
Flower Arrangement	2:00 – 3:50 pm	\$100	An additional materials fee of \$10-\$15 is required per class, paid to the teacher.
Line Dance	2:00 – 4:50 pm	\$30	
Mulan Boxing / Kung Fu Fan	3:00 – 4:30 pm	\$130	Students must buy their own costumes and props from the teacher.
Ping Pong	2:00 – 3:50 pm	\$30	Students must bring their own paddles and ping pong balls.
Tai Chi	2:00 – 2:50 pm	\$90	

REGISTRATION FEES

RETURNING FAMILIES	Early registration period:	No registration fee
	Regular registration period:	\$20 registration fee per family per semester
	Late registration period:	\$20 registration <i>and</i> \$20 late fee per family per semester
NEW FAMILIES REGISTERING FOR THE FIRST TIME		No registration or late fee

PARENT DUTY DEPOSIT

A Parent Duty Deposit of **\$30 per family** per semester is collected at the time of registration. *This applies to families with at least one child enrolled in a youth language class.* Parents are asked to volunteer one Sunday per semester (regardless of number of children enrolled) to help with school operations. The deposit is refunded after fulfilling Parent Duty – see *What is Parent Duty* information sheet for requirements.



青少年語文班 (2:00 – 3:50 PM)

青少年語文班的學費是每學期每位學童\$195。另加課程材料費。根據每位學童的班級教材為\$20 至\$80。請參考語言班教材費 2017-2018。

加選：參加青少年語文班學生可報名參加青少年文化班 (4:00 – 4:50 PM) 不另加額外的學費。請參考青少年文化班課程介紹 2017-2018 的選擇說明。

父母和幼兒班 (4:00 – 4:50 PM) - 此課程為一小時每學期學費為 90 美元。必須有一位家長陪同上課。

青少年文化班 (4:00 – 4:50 PM)

若學生沒有參加青少年語文班(2:00 – 3:50 PM 課程)，青年文化課的學費是每學期每個學生\$90。以下的課程需另加額外的費用和所需材料：

手工藝 一班 和 二班：每學期須支付給老師 15 元。材料費請在註冊時繳清，恕不退還。

中國書畫：學生必須購買自己的繪畫用品。導師將在課堂上說明。

扯鈴：學生需自備扯鈴。

武術：學生必須購買自己的白色制服。導師將在課堂上說明。

成人的語言和文化課程 (各班時間不同)

成人的語言和文化課程的學費和額外的費用請參照以下列表。

班別	時間	學費	額外費用 / 註解
初級中文	4:00 – 4:50 pm	\$90	教科書及作業本由學生另行購買。詳情請看 http://www.chineseschoolsj.org/adult-chinese-classes.html
速成中文	4:00 – 4:50 pm	\$90	
籃球	2:00 – 3:50 pm	\$30	
花藝設計	2:00 – 3:50 pm	\$100	每堂課有 \$10-\$15 的額外費用由學生付給老師。
排舞	2:00 – 4:50 pm	\$30	
木蘭拳、中國功夫扇	3:00 – 4:30 pm	\$130	學生必須另外向老師購買道具(扇子)和服裝。
乒乓	2:00 – 3:50 pm	\$30	學生必須自己帶球拍及乒乓球。
太極	2:00 – 2:50 pm	\$90	

報名費

在校生報名：

預先註冊期間：免註冊費

正常註冊期間：每個家庭註冊費每學期 \$20

逾期註冊期間：每個家庭註冊費每學期 \$20 加上逾期費每學期 \$20

新生第一次報名：

免註冊費或逾期費

家長值日

在報名時每個家庭加收 \$30 做為履行值日的押金。這適用於每個家庭至少有一個孩子報名參加青少年語言或文化班。家長每學期 (不論學童人數) 需選擇一個星期天當值幫助學校的運作。在履行家長值日後退還押金-請參考家長值日說明規定。